



Mötesprotokoll 2021.4
2021-03-10 kl. 20.00 via Google Meet

Närvarande:	Magnus Månsson	Ordf.
	Patrik Persson	Viceordf
	Liselott Schönström	Sekr
	Lennart Nielsen	Kassör
	Jenny Pålsson	
	Matilda Adolfsson	
	Magnus Rugsveen	

§§ 62 Mötets öppnande

Magnus öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 63 Föregående protokoll

Protokoll, Konstituerande möte 210223 och styrelsemöte 2021.3 godkändes.

§§ 64 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes. Stryker punkten, IdrottOnline/Hemsida.

§§ 65 Ekonomi/Budget

Ekonomi är god. Distriktsavgifterna har börjat att betalas in. Södra har fått ca 18 000:- från Skåneidrotten. Beslut fattades att ordf, kassör o sekr kan godkänna akuta utgifter upp till 7000:-. Vice ordf. går in om någon av de andra har förhinder. Protokollet från det konstituerande mötet måste skickas till protokolljusterarna för underskrift. Banken behöver det. Lotta skickar till Claes, som sen får skicka till Tojje.

§§ 66 Styrelsens rapporter

Magnus rapporterade från "DOG"-möte angående extra årsmöte SBF. "DOG"-gruppen har träffat valberedningen SBF, angående ordinarie årsmöte 18/4. Det extra årsmötet är i nuläget inställt.

Lotta kollar med Kai, om miljöcertifieringarna är påskrivna.

§§ 67 Styrelsearbete – planering

Uppstartsmöte 24/3. Jenny lägger inbjudan på hemsidan. Kommer att gå ut inbjudningar via mail, till alla förtroendevalda. Lotta skriver en agenda, som kommer att skickas ut i inbjudningsmailet.

Arbetsdag 24/4. Ska försöka att ha en fysisk sådan. Det får bli med avstånd, munskydd och handsprit.

§§ 68 SBF – information.

Inget att rapportera.

§§ 69 DF –information/kommunikation

Inget att rapportera.

§§ 70 Sportgren/SGA

Mail från Andreas Freed, där han ifrågasatte Race4Fun:s tävlingstillstånd 26-28 mars. Detta ska kollas upp.

Mail angående åldersdispens. Inga dispenser svarar rallyutskottet.

Diskussion angående rally på Ring Knutstorp.

Jenny rapporterade att det bara var en av de tre tillfrågade som är intresserade av att vara med i RB-kommitté'n. Hon jobbar vidare med detta.

Roy Olsson SGA Rallycross, saknar agendor och protokoll från utskottets styrelsemöte. Jenny säger att samma sak gäller från RB:s utskott.

Patrik P, kollar runt om det finns någon som är intresserad av att vara SGA för Virtuell Bilsport.

Gokart, finns ännu inga förslag på SGA.

§§ 71 Utbildning

Racingskolan ska ha utbildning. Digital teori 17/3, fysisk 20/3 och praktik 21/3. Allt kommer att ske i små grupper med avstånd.

Tävlingsledning B (racing) blir inställt, tävlingsledning C (racing) och förarlicens (racing) blir av.

§§ 72 Inkommen post/skrivelser/framkommande

Mail från Jeanette Rundblad och Kjell-Åke Hellkvist, där de tackade för blommorna de fått, med anledning av att de avslutat sina förtroendeuppdrag.

Mail från Magnus Rugsveen ang. att Racingskolan ännu inte fått tillstånd att hålla kurs.

Mail från MS Racehouse RC Sjöbo. De har nu betalt distriktsavgiften för förra året och för i år.

Mail från Disa Glaser: beslut från Riksidrottsnämnden på den överklagan som skickats in till dem efter beslut att ställa in det extra årsmötet.

§§ 73 Ärendebank

Magnus kollar med Kai om inloggning.

§§ 74 Övrigt

Jenny tar kontakt med Martin, som har hand om inloggningen till Facebook.

Jenny lägger Södras logga på hemsidan. Den kommer att finnas under Dokument.

§§ 75 Nästa styrelsemöte

Nästa möte blir 14/4-21 kl. 20. Via Google Meet eller Teams

§§ 76 Mötets avslutande

Magnus avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson